KK BOX 實習 FOR 元智大學

日文歌曲建檔實習生- 資料中心

[bookmark: _GoBack]工作內容
協助KKBOX日文歌詞上架、歌曲資料建檔

Requirements
1.須具備日文能力，可辨識理解日文歌曲歌詞，需提供日文檢定證明(N2以上)
2.熟悉電腦操作
3.細心、喜歡音樂尤佳
4.歡迎日文相關科系同學應徵(可排班，一週至少三天能到班)
5.工作時間：能配合半年以上尤佳
6. 工作地點：台北市南港區三重路 19-3 號 1F


行政助理- 行政管理部

工作內容
1.櫃檯訪客接待
2.負責郵件及內部文件之收發，費用請款核銷
3.辦公室環境維護（庶務商品補充，廠商聯繫）
4.與物業管理公司聯繫門禁卡，停車卡等相關事宜
5.櫃檯支援及其他行政交辦事項

Requirements
1.細心禮貌儀態大方
2.熱心服務特質，口條清晰
3.具有英文Toeic 550成績佳
4. 一週至少工作3.5天



KKBOX HR Contractor (Long-term contractor)- 人力資源部

*Job Content
1. Coordinate the interview arrangement and follow up the related activities.
2. Work with recruiting team and hiring managers to ensure the interview process is executed smoothly.
3. Ensure to build good interaction and connection with candidates from end to end.
4. Support recruiting or HR related projects, eg. Campus recruit or mass interview programs.
5. Generate monthly report for hiring needs.
6. Support HR administration and maintain HR related database.
7. Can work at least 4 days per week.

*Requirements
1. HR or other business major
2. Related HR experience would be a plus.
3. Good communication skill and teamwork spirit.
4. Able to deal with ambiguity and equipped with high degree of flexibility.
5. Good command in verbal and written English.
6. Always enjoy taking up new challenges.
*Location台北市南港區三重路 19-3 號 1F


設計工讀生- 設計部

工作內容
協助活動 banner，歌單封面，以及相關活動頁面等等的設計

Requirements
1. 擅長圖片與文字編排，熟悉基本photoshop編修，對於美感與細節的要求高
2. 熟悉Illustrator, Photoshop, Indesign 或網頁設計
3. 喜歡團隊合作、善於溝通
4. 本職位每週需上班四天(週五必須到班) or 配合每天下午上班


自動化測試實習工程師- 測試開發部

工作內容 ＆ Requirements
1. 協助自動化測試 KKBOX / KKTIX 等產品。
2. 會接觸到 Android / iOS / Windows / Mac 等作業系統。
3. 熟悉任何一種程式語言皆可，屆時需學習 python 語言。
4. 依照測試案例編寫 python script 完成測試項目自動化。
5. 願意與人溝通分享，樂於學習與接受新鮮事物。
6. 需具備良好邏輯能力。
7. 可配合一週工作三天


軟體測試工讀生- 測試開發部

工作內容 ＆ Requirements
1. 協助測試 KKBOX / KKTIX 等產品。
2. 會接觸到 Android / iOS / Windows / Mac 等作業系統。
3. 依照測試案例執行測試軟體的功能，確保軟體品質。
4. 願意與人溝通分享，樂於學習與接受新鮮事物。
6. 需具備良好邏輯能力，有程式開發經驗及熟悉程式語言者加分
7. 可配合一週工作三天


Intern- Machine Learning

工作內容 
1. Conducting experiments relating with one of the following fields (based on his/her own interests) and optimizing the model performance 
    a. bpm extraction 
    b. emotional/contextual tags labeling 
    c. audio fingerprint 
    d. music recommender
    e. we also highly encourage the role to propose their own innovative ideas  beneficial for kkbox's products
2. Introducing the outcome models into product or a fast prototype.

Requirements
1. Pursuing a MS or PhD degree in Computer Science or related fields 
2. Took courses and developed projects in one or more following fields - machine learning, data mining or multimedia information retrieval. 
3. Solid knowledge about machine learning and data mining 
4. Exceptional programming skill and problem solving ability 
5. Familiar with at least one of following programming languages - C/C++, Java, Python, Scala
6. Familiar with Linux systems 
7. Experience in big data processing, such as spark or hadoop, is a plus 
8. Experience in audio signal processing or multimedia content analysis is a plus  


KKBOX 暑期學生編輯/音樂策展人種子招募計劃
· 預計招募: 
· 4 人
· 種子計劃時間：暑期2個月 
· 主要工作內容: 
· 音樂內容企劃及編輯，包含(影音)歌單，影音內容企製
· 擔任學生校園種子，觀察及蒐集時下年輕人流行趨勢及想法，招募與經營學生音樂策展人加入KKBOX 
· 資格: 
· 大三以上有豐富音樂性社團(例如: 校園電台，熱音社等) 經驗及熱愛音樂的同學
· 影片企製經驗能力尤佳
· 英文，日文或韓文能力尤佳
· 薪資福利：
· 時薪制，公司常駐免費飲料零食。
· 出席時間：週一到週五 10:00am~ 6:00pm，希望每週能來 KKBOX 
